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تعامل شهرداری و شرکت فولادمبارکه منجر به تحولات خوب 
شهری می شود

مدیران مجتمع فولاد مبارکه با شهردار اصفهان، رییس و اعضای شورای اسلامی 
شهر اصفهان دیدار و گفت و کردند.

علی قاسم زاده در این دیدار با بیان اینکه مبدا هر تحولی جهان بینی، فهم و درک صحیح 
از مس��ائل اس��ت، اظهار کرد: نوع نگاه من با مدیرعامل ش��رکت فولادمبارکه بسیار شبیه به 
هم اس��ت، نوع نگاه به جذب سرمایه گذار نگاه فرا استانی و فراملی است. وی تصریح کرد: با 
اتفاقاتی که در کشور و استان افتاده و مقدماتی که فراهم آمده است دیگر بهانه ای برای کار 
نک��ردن وج��ود ندارد. باید از منیت ها عبور کرده و با یک نگاه بلند به نظام و انقلاب، افزایش 
سرمایه اجتماعی و اقتصادی نظام را دنبال و به سمت اتفاقات و تحولات خوب حرکت کنیم. 
شهردار اصفهان ادامه داد: نکات و سرفصل های بسیار خوبی که در این جلسه مطرح شد می 
تواند دس��تمایه اولیه برای کارگروه مشترک همکاری میان شهرداری و شرکت فولاد مبارکه 
باشد تا از این همگرایی اتفاقات بسیار خوبی برای شهر و استان رقم بخورد. وی با بیان اینکه 
اصفهان همواره در بس��یاری از مسائل الگو بوده است، افزود: امیدوارم در همدلی و همگرایی 
نیز بتوانیم الگوی خوبی به کشور معرفی کنیم. قاسم زاده گفت: زمانی که بحث منافع ملی و 
پاسداشت نظام در میان باشد مرزهای صنعت، اقتصاد و فرهنگ مرزهای قابل تعریفی نیست 
و همه اینها ارزشی است که باید از آن دفاع کرد. شهردار اصفهان گفت: یک حقیقت واحد به 
نام نظام وجود دارد که باید همگی تلاش کنیم تا این نظام روز به روز قوی تر، بهتر و موفق 
تر عمل کند و مردمی که به دلیل ش��رایط این چندسال اخیر اندکی نگران شده اند به لطف 

خدا نگرانی آنها به دست مسئولین مومن برطرف شود.

شهرداری آماده توسعه ورزشگاه نقش جهان
رییس ش�ورای اسلامی ش�هر اصفهان نیز در این دیدار با بیان اینکه بازدیدی از 
ورزش�گاه نقش جهان داش�تیم که اتفاقات بس�یار خوبی را در آن مشاهده کردیم، 
اظه�ار کرد: مدیریت ش�هری آمادگی ای�ن را دارد تا ۳۰۰ هکت�ار زمینی که اطراف 
ورزشگاه نقش جهان از ابتدا در طرح وجود داشته را تملک کرده و تمام ساختمان 

هایی که در نقشه بوده است را احداث کنیم.
محمد نورصالحی با بیان اینکه مشارکت شهرداری و باشگاه فولاد مبارکه سپاهان می تواند 
به گسترش و توسعه برند باشگاه سپاهان در کل شهر کمک کند، تصریح کرد: کمیته ای در 
این دوره ش��ورا تحت عنوان آب و مناطق کم برخوردار تش��کیل شده و هم افزایی های لازم 
در حال پیگیری است که می توان این کار را با همکاری کارخانه فولادمبارکه برای کمک به 

موضوع آب استان ادامه داد.

همسویی نیروهای نظام فرصتی تاریخی  برای خدمت به مردم
مدیرعامل شرکت فولادمبارکه نیز در این دیدار با بیان اینکه یک فرصت تاریخی 
برای همس�ویی نیروهای نظام به منظور انجام کارهای اجرایی به وجود آمده است، 
اظهار کرد: بر خلاف س�نوات قبل امکان این همگرای�ی بین مجموعه های مختلف 
وج�ود دارد و ای�ن امیدواری به وجود آمده اس�ت که می توان ب�ه جمع بندی های 

مشترک رسید.
محمدیاسر طیب نیا تصریح کرد: با همگرایی لازم به وجود آمده در ارکان مختلف نظام در 
صورتیکه همکاریهای لازم وجود داش��ته باشد، می توان اتفاقات بزرگی را رقم زد. وی اضافه 
کرد: فصول مش��ترک همکاری شرکت فولاد مبارکه و شهرداری اصفهان شاید در حوزه های 
محدودی باشد اما می توان با تعریف موارد و پروژه های مشترکی در حوزه های مختلف مانند 
حمل و نقل، ورزش، خدمات و … این همکاری ها را افزایش داد. مدیرعامل ش��رکت فولاد 
مبارکه ادامه داد: بحث های انتقال آب ش��اید به طور مس��تقیم به شهرداری ارتباطی نداشته 
باش��د ام��ا می توان این رون��د را تغییر داد و اتفاقات خوبی را رق��م زد. پروژه انتقال آب جزو 
اولویت های شرکت فولادمبارکه است و بسیار مصمم هستیم تا این پروژه با قدرت و سرعت 
بیشتری ادامه یابد. وی تاکید کرد: در حوزه قطار شهری و بین شهری شرکت فولاد مبارکه 
همواره آمادگی خود را اعلام کرده اما یکسری موانع وجود دارد و بخش های دیگر لازم است 
تعهدات خود را انجام دهند، برای اینکار لازم است کمیته های عملیاتی تشکیل شود تا موانع 
موجود برطرف ش��ود. طیب نیا با بیان اینکه بخش قابل توجهی از پرس��نل ش��رکت در شهر 
اصفهان ساکن هستند و زندگی می کنند که خدمات زیادی از شهر دریافت می کنند، افزود: 
می توان با تعریف پروژه های مش��ترک مختلف کوت��اه مدت و بلندمدت خدمات فرهنگی و 
تفریحی و ورزش��ی به شهروندان و پرس��نل فولادمبارکه ارائه داد. وی گفت: مدیرانی که در 
ش��هرداری حضور دارند هر یک از بهترین مدیران بوده و الگوهای حوزه های مربوط به خود 

هستند و شرکت فولاد مبارکه نیز آمادگی همکاری با مجموعه شهرداری را دارد.

 تعریف پروژه های مشترک ورزشی میان شهرداری
 و شرکت فولاد مبارکه

عضو هیئت رئیس�ه شورای اسلامی ش�هر اصفهان نیز در ادامه این جلسه اظهار 
کرد: همه ش�هروندان اصفهانی با مجموعه فولادمبارکه آش�نا هس�تند، با توجه به 
ظرفیت های فنی و اقتصادی که مجموعه فولادمبارکه دارد می توان کارهای بزرگی 

با همکاری این مجموعه انجام داد.
س��یدامیر سامع با بیان اینکه ظرفیت های بس��یار خوبی برای همکاری میان شهرداری و 
مجموعه فولاد مبارکه برای پرداختن به موضوع ورزش وجود دارد، تصریح کرد: تجهیز محل 
های ورزشی روباز از جمله کارهایی است که از طریق آن و با تعریف پروژه های مشترک می 

توان اقدامات خوبی برای شهروندان انجام داد.

سرریز خدمات توسعه فولاد مبارکه برای شهر اصفهان باشد
رئیس مرکز پژوهش های ش�ورای اسلامی ش�هر اصفهان نیز در ادامه این جلسه 
اظهار کرد: دغدغه های فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی مش�ترکی میان شهرداری و 
مجموعه فولادمبارکه وجود دارد که می توان با استفاده از این دغدغه های مشترک 

پروژه های بسیاری را برای شهروندان تعریف کرد.
مصطفی نباتی نژاد با بیان اینکه توسعه فولادمبارکه دیگر تنها به مجموعه خودش مربوط 
نمی ش��ود و می تواند این توس��عه به شهر سرریز ش��ود، تصریح کرد: به طور مثال در بحث 
ورزش، باش��گاه س��پاهان قبل از اینکه متعلق به ش��رکت فولاد مبارکه باشد متعلق به مردم 
اصفهان و دارای یک س��رمایه اجتماعی اس��ت. س��هامداران این باش��گاه می توانند مردم و 
نهادهای اجتماعی در قبال توس��عه ای که می دهند نیز باش��ند. وی گفت: در بحث سرمایه 
گذاری های ش��هری یکی از برنامه های دکتر قاس��م زاده ش��هردار اصفهان چند برابر کردن 
ظرفیت مشارکتی بودجه بود. یکی از بخش هایی که در این خصوص اهلیت و تخصص لازم 
را دارد مجموعه شرکتهای اقماری ذیل مجتمع فولاد بسته به مسئولیت هایی که دارد است 

و می تواند در حوزه های مختلف به شهرداری کمک کند.

همکاری شهرداری و فولاد در پروژه های عمرانی و حمل و نقلی
معاون عمران ش�هری ش�هردار اصفهان نیز در ادامه این جلسه اظهار کرد: برای 
پروژه های عمرانی موجود در شهر مانند حلقه حفاظتی شهر اصفهان، قطار شهری، 

مرکز همایش ها و … می توان همکاری های لازم را با فولاد مبارکه داشته باشیم.
ای��رج مظفر افزود: این تعاملات می تواند ظرفیت های مختلف اصفهان را به ویژه در بحث 

های حمل و نقلی توسعه و ارتقاء دهیم.

"سراب قنبر" دیگر خشک نمی شود
 به گفته مدیرعامل ش�رکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه هم اکنون دبی سراب 
"قنبر" حدود 4۰ لیتر بر ثانیه است و با این روند و احتمال شروع بارش های پاییزی 

تا چندی دیگر، بعید است این سراب به طور کامل خشک شود.
علیرضا کاکاوند از کاهش قابل توجه دبی س��راب قنبر یاد کرد و ادامه داد: دبی این س��راب که 
سال گذشته حدود 350 لیتر بر ثانیه بود، اکنون به حدود 40 لیتر بر ثانیه رسیده است. وی گفت: 
اگرچه دبی این سراب افت چشمگیری داشته، اما طی یک ماه اخیر روی همین میزان حدود 40 
لیتر بر ثانیه ثابت مانده و کاهش بیشتری نداشته است. مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
کرمانش��اه گفت: با وجود اینکه پیش بینی ش��ده بود شاهد خشک شدن این سراب باشیم، اما به 
احتمال زیاد این اتفاق رخ نمی دهد. کاکاوند ابراز امیدواری کرد، با شروع بارش های پاییزی شاهد 
افزایش مجدد دبی سراب قنبر باشیم. وی از سراب قنبر به عنوان یکی از منابع تامین آب جنوب 
شهر کرمانشاه یاد کرد و افزود: هم اکنون که دبی این سراب با کاهش جدی مواجه شده، با کمک 

منابع آب دیگر توانستیم افت فشار جنوب شهر کرمانشاه را جبران کنیم.
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 عصرآزادی/ سرویس شهرستانها: رئیس سازمان 
جهادکش�اورزی آذربایجان ش�رقی گفت: مراکز 
خدمات غیردولتی در مقایس�ه با مراکز دولتی به 
دلیل گره خوردن منافع با فعالیت هایشان، توانایی 

موفقیت بیشتر دارند.
اکبر فتحی در جلسه نظام نوین ترویج ضمن تقدیر از 
فعالیت ۷۵ مرکزخدمات غیردولتی کشاورزی ادامه داد: 
مجبور هستیم خود را با شرایط زمان وفق دهیم در این 
راستا اگر به مرور ترویج و آموزش در طول دوره فلاحت 
پرداخته شود روند پرنشیب و فراز آن تا رسیدن به زمان 

حاضر را مشاهده خواهیم کرد.
وی ب��ه دوره زمانی رفت و آمد گروه های ترویجی در 
روس��تاها و اهتمام به مسائل ترویجی بر اساس امکانات 
روس��تاها و موفقیتهای ایش��ان در زمان خود و سپس 
توس��عه مراکز ترویج کش��اورزی در دهستانها و مراکز 
بخشها که نشان از اهمیت بخش کشاورزی داشت اشاره 
نمود و افزود: آنها نشان داد تا چه حد حضور کارشناسان 
در کنار کشاورزان می تواند در توسعه بخش کشاورزی 

موثر باشد و به ارتقای بهره وری بینجامد.
رئیس س��ازمان جهادکشاورزی اس��تان از شرکتهای 
سهامی زراعی، تعاونیهای تولید، شرکت های خدماتی 
فنی و مش��اوره ای، مراکز خدمات جهاد کشاورزی و در 
نهایت مراکز خدمات غیردولتی نام برد که به ایفای نقش 
در م��زارع و واحدهای تولی��دی در امر آموزش و ترویج 
پرداخته اند تصمیمات اتخاذ ش��ده نسبت به اقتضائات 
زم��ان را متفاوت دانس��ت و اضافه ک��رد: در واقع اینها 
اس��تراتژی های متفاوت جهت رسیدن به هدف واحد 
افزایش آگاهی کش��اورزان در راستای ارتقای بهره وری 

عوامل و نهاده های تولید ارزیابی می گردد.
وی ورود مراکز خدمات غیردولتی کشاورزی را مبارک 
دانست و گفت: نباید بین مراکز دولتی و غیردولتی فاصله 
ای قائل گردیم زیرا تلاش همه در راستای افزایش بهره 
وری و بهبود وضعیت معیشت کش��اورزان و در نهایت 

تامین امنیت غذایی جامعه می باشد. 
فتحی ب��ه توانایی موفقیت بیش��تر مراک��ز خدمات 
غیردولتی در مقایس��ه با مراکز دولتی پرداخت و تاکید 
کرد: این امر در این واقعیت نهفته اس��ت که منافع این 

مراکز با فعالیتهایش��ان گره خورده اس��ت زیرا به ازای 
فعالیتی که انجام می دهند، درآمد خواهند داشت.

وی یادآور شد: ما محکوم به این امر نیستیم که همواره 
در مورد مراحل کاش��ت، داشت و برداشت با کشاورزان 
صحبت نماییم بلکه باید نسبت به مشکلات حال حاضر 
بخش کشاورزی و وضعیت کلی بخش کشاورزی استان 
اشراف داشته و بر مبنای آن به کشف نقاط قوت و ضعف 
و فرصت و تهدیدهای بخش کشاورزی در نقاط مختلف 
استان نائل گردیم پس از این مرحله است که می توان 
ادعا نمود برنامه ریزی های صورت گرفته علمی و خارج 

از روشهای سنتی گذشته است.
رئیس سازمان جهادکش��اورزی استان با بیان اینکه 
تغییر ش��رایط اقلیمی ما را مجبور به اتخاذ روش های 
علمی و جدیدتر می نماید و پتانسیل منطقه به عنوان 
نقشه راهی در نظر گرفته می شود که بر مبنای آن باید 
برنامه ریزی صورت گیرد بیان داش��ت: با توجه به آمار 
سطح زیر کش��ت آبی، آذربایجان شرقی رتبه ۱۱ را در 
کش��ور به خود اختصاص داده و ب��ا توجه به اینکه این 
اراضی جزو اراضی آبی محض نمی باشد بنابراین طبیعتاً 

متوس��ط عملکرد آنها از اراضی آبی پایین تر می باشد 
در حالی اس��ت که متوس��ط عملکرد آبی استان بسیار 
پایین می باش��د که در این راستا تحلیل واقعی صورت 
نگرفته است. فتحی افزود: در بررسی دقیق تر ۳۰۰ هزار 
هکتار اراضی کش��ت آبی متوجه می ش��ویم که حدود 
۲۰۰ هزار هکتار آن اکثراً در حوزه شهرستان تبریز واقع 
شده است، لذا از وضعیت کشت آبی خارج شده است و 
فقط آبیاری تکمیلی می تواند داشته باشد، این در حالی 
اس��ت که همچنان ارقام آبی در اراضی کشت می شود 
در صورتی که اگر ارقام متناس��ب با کشت دیم در این 
اراضی کشت گردد به ویژه در مورد گندم می توان گفت 
میزان عملکرد تا حد بسیار زیادی افزایش خواهد یافت 
بررسی و کشف و اقدام در مورد چنین مسائلی است که 
می تواند کمک کننده بوده و به ایجاد اعتماد و امیدواری 

در بین کشاورزان منجر گردد.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان گفت: نیازمندی 
دیگری ک��ه حوزه ترویج ایجاب م��ی نماید حرکت به 
س��مت کش��اورزی قراردادی و تغییر الگوی کشت در 
راس��تای تنظیم بازار اس��ت بنابراین این استراتژی ها 

باید در سرلوحه فعالیت ها قرار گیرد که مراکز خدمات 
غیردولتی با دس��تی بازتر می توانند به انعقاد قرارداد با 
کش��اورزان بپردازند، همین طور سنددار کردن اراضی 
کش��اورزی موضوع مهم دیگری اس��ت که سنگ بنای 
اولیه برای توس��عه س��رمایه گذاری به ش��مار می آید 
و در حال حاضر که چنین فرصتی فراهم ش��ده اس��ت 
کش��اورزان باید مورد راهنمایی ق��رار گیرند که به این 
سمت حرکت نمایند. فتحی با تاکید بر این امر که مراکز 
خدمات غیردولتی کشاورزی جزو مجموعه وزارت جهاد 
کشاورزی تعریف شده اند گفت: نگرش به این مراکز باید 
دقیقاً همانند نگرش به مراکز دولتی باش��د و اگر طرح 
الگویی در زیربخشهای مختلف داشته باشیم باید اولویت 

مزارع طرف قرارداد با این مراکز باشد. 
وی در ارتب��اط ب��ا فراه��م نمودن تس��هیلات برای 
مکانیزاسیون نیز ابراز داشت: نه تنها این مراکز برای اخذ 
تسهیلات مکانیزاسیون هیچ محدودیت یا موانعی ندارند 
بلکه باید برای تجهیز آنها تلاش شود تا بتوانند خدمات 
موثرتری ارائه نمایند.  رئیس س��ازمان جهادکشاورزی 
استان در ارتباط با صدور مجوز نهاده های کشاورزی و 
تحویل ادوات الگویی به مراکز خدمات غیردولتی گفت: 
ای��ن مراکز می توانند به عنوان کارگ��زار و مراکز دارای 

اهلیت به این امور بپردازند.
وی با بیان اینکه رویکرد سازمان درخصوص این مراکز 
استفاده حداکثری ازظرفیت آنها و توسعه آنها در تمامی 
دهستانهاست که بتوانند برابر تعرفه مصوب ارائه خدمت 
کنند اضافه کرد: این مراکز هم فعالیت های تصدی گری 
واگذار ش��ده را انجام می دهن��د و هم در قالب قرداد با 
کشاورزان حوزه عمل خود تحت عنوان سهم بری دانش 
از تولید در راس��تای افزایش بهره وری از عوامل تولید، 
افزایش عملک��رد در واحد تولیدی فعالیت می کنند و 
یقیناً این نوع قراردادها در افزایش اعتماد کشاورزان به 
علوم مهندسی کشاورزی بس��یار موثرمی باشد انتظار 
این اس��ت بخش دولتی از ظرفیت این مراکز اس��تفاده 

حداکثری را بکنند. 
گفتنی اس��ت در این جلس��ه یکی از مراکز خدمات 
کش��اورزی غیردولت��ی شهرس��تان تبریز گزارش��ی از 

مجموعه فعالیتهای خود را ارائه نمود.

سرپرست دانش�گاه علوم پزشکی تبریز 
ب�رای  ش�هروندان  از  درخواس�ت  ضم�ن 
تس�ریع در تزریق واکسن کرونا اعلام کرد: 
در زم�ان حاضر حدود یک ه�زار کرونایی 
در بیمارس�تان ها و مراکز درمانی اس�تان 

بستری هستند.
دکت��ر بهمن نق��ی پور به ایرنا گف��ت: تنها در 
شبانه روز گذشته ۱۴۲ نفر بستری کرونایی در 

سطح استان داشتیم.
وی افزود: در ش��بانه روز گذشته ۹ نفر نیز به 
دلی��ل ابتلا به کرونا در آذربایجان ش��رقی جان 

خود را از دست داده اند. 
وی اضافه کرد: امروزه پس از گذش��ت نزدیک 
به ۲ س��ال از ش��یوع کرونا، مطالع��ات علمی و 
پزشکی نش��ان داده که تزریق واکسن کرونا در 
کاهش مرگ و میر ناش��ی از ابتلا به کرونا بسیار 

تاثیرگذار است. 
نق��ی پور گف��ت: تاکن��ون ح��دود ۷۸ درصد 
جمعی��ت ب��الای ۱۲ س��ال آذربایجان ش��رقی 

واکسن کرونا تزریق کرده اند.
وی ب��ا اش��اره به قرمز ش��دن رن��گ کرونایی 
شهرس��تان های مرند و جلف��ا در روزهای اخیر 

تاکی��د کرد: در زمان حاضر تس��ریع مردم برای 
تزریق واکسن کرونا همراه با رعایت دستورالعمل 
های بهداش��تی بهترین راه مقابله با ش��یوع این 

ویروس مرگبار است. 
وی ادامه داد: مراکز تزریق واکسن در آذربایجان 
ش��رقی همچنان فعال هستند و کمبودی نیز از 

نظر واکسن مورد نیاز آ�نها وجود ندارد.
سرپرس��ت دانش��گاه عل��وم پزش��کی تبریز با 
بی��ان اینکه در مجموع ح��دود ۶۵ درصد مردم 
آذربایجان شرقی در مقابل کرونا واکسینه شده 
اند، از مردم درخواست کرد تا با تزریق واکسن و 
رعایت دستورالعمل های بهداشتی، به تاخیر در 

ظهور موج جدید کرونا در استان کمک کنند.

کل  اداره  پیش بین�ی  گ�روه  ریی�س 
هواشناسی آذربایجان شرقی گفت: سامانه 
جدید بارشی از امروز سه شنبه  وارد استان 

شده و موجب کاهش دما می شود.
محم��د امیدف��ر در گفت  و گو ب��ا ایرنا افزود: 
بررس��ی آخری��ن نقش��ه ه��ای پی��ش یاب��ی 
هواشناسی، نش��ان می دهد نفوذ و فعالیت این 
س��امانه امروز و فردا موجب ابرناکی، وزش باد و 
بارش باران در استان می شود. وی با بیان اینکه 
فعالیت این سامانه در نواحی مرتفع و سردسیر 
اس��تان موجب بارش برف می شود، اظهار کرد: 
فعالیت این س��امانه در ارس��باران موجب بروز 
پدی��ده مه می ش��ود. رییس گ��روه پیش بینی 

اداره کل هواشناس��ی آذربایجان ش��رقی گفت: 
از روز پنجش��نبه به تدریج با عبور این س��امانه 
از اس��تان، جوی نس��بتا پایدار همراه با افزایش 
تدریجی دما پیش بینی می شود. امیدفر، ادامه 
داد: در زم��ان کنونی ) ۹ و ۱۵ دقیقه( مراغه با 
۱۱ و هوران��د با یک درجه س��انتی گراد بالای 
صفر به ترتیب گردمترین و سردترین شهرهای 
اس��تان بوده و دمای تبریز هش��ت درجه بالای 
صفر و آسمان آن ابری است. آذربایجان شرقی 
منطقه ای سردسیر و کوهستانی است و از لحاظ 
تقس��یم بندی ه��ای اقلیمی ج��زو مناطق نیمه 
خشک به حساب می آید. آب و هوای این استان 
به طور کلی سرد و خشک است ولی به علت تنوع 
توپوگرافیکی از اقلیم های متفاوتی برخوردار است. 
این استان همواره تحت تأثیر باد های سرد شمالی 
و سیبری و بادهای مرطوب دریای سیاه و مدیترانه 
و اقیانوس اطلس همچنین بادهای محلی متاثر از 
کوهستان های سبلان در شرق، سهند در غرب و 
جنوب غربی، رش��ته کوه های قره داغ در شمال، 
رش��ته کوه های تخت سلیمان و اربط در جنوب، 
ارتفاعات بزقوش در جنوب ش��رق و قوش��اداغ در 

شمال شرق استان قرار دارد.

یک هزار کرونایی در آذربایجان شرقی بستری هستند سامانه بارشی آذربایجان شرقی را فرا می گیرد

مدیران مجتمع فولاد مبارکه با شهردار اصفهان، رییس و اعضاي 
شوراي اسلامي شهر اصفهان دیدار و گفت وگو کردند. 

علي قاس��م زاده در این دیدار با بیان اینکه مبدا هر تحولي جهان بیني، 
فهم و درک صحیح از مسائل است، اظهار کرد: نوع نگاه من با مدیرعامل 
ش��رکت فولادمبارک��ه بس��یار ش��بیه به هم اس��ت، نوع ن��گاه به جذب 
سرمایه گذار نگاه فرا استاني و فراملي است.وي تصریح کرد: با اتفاقاتي که 

در کش��ور و اس��تان افتاده و مقدماتي که فراهم آمده است دیگر بهانه اي 
براي کار نکردن وجود ندارد. باید از منیت ها عبور کرده و با یک نگاه بلند 
به نظام و انقلاب، افزایش سرمایه اجتماعي و اقتصادي نظام را دنبال و به 
س��مت اتفاقات و تحولات خوب حرکت کنیم. شهردار اصفهان ادامه داد: 
نکات و س��رفصل هاي بسیار خوبي که در این جلسه مطرح شد، مي تواند 
دستمایه اولیه براي کارگروه مشترک همکاري میان شهرداري و شرکت 

فولادمبارکه باش��د تا از این همگرایي اتفاقات بس��یار خوبي براي شهر و 
استان رقم بخورد.وي با بیان اینکه اصفهان همواره در بسیاري از مسائل 
الگو بوده اس��ت، افزود: امیدوارم در همدلي و همگرایي نیز بتوانیم الگوي 
خوبي به کشور معرفي کنیم. قاسم زاده گفت: زماني که بحث منافع ملي و 
پاسداشت نظام در میان باشد مرزهاي صنعت، اقتصاد و فرهنگ مرزهاي 

قابل تعریفي نیست و همه اینها ارزشي است که باید از آن دفاع کرد.

در ديدار مديران مجتمع فولادمباركه با شهردار اصفهان مطرح شد

تعامل شهرداري و شركت فولادمباركه منجر به تحولات خوب شهري مي شود

رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه با اشاره به لزوم توجه به جایگاه بخش 
خصوصی در طرح جهش تولید مسکن، بر تشکیل یک کنسرسیوم 
از ش�رکت های ساختمانی کرمانشاه برای اجرای این طرح در استان 

تاکید کرد.
 کیوان کاشفی در نشستی که به منظور بررسی جایگاه بخش خصوصی در 
اجرای طرح جهش تولید مس��کن برگزار شد، یکی از برنامه های مهم دولت 
سیزدهم را س��اخت چهار میلیون واحد مسکونی طی چهار سال اعلام کرد 
و افزود: این برنامه  یکی از اصلی ترین برنامه های دولت س��یزدهم محس��وب 
می شود. وی یکی از ویژگیهای مهم طرح جهش تولید مسکن را قابل بررسی 
بودن میزان تحقق آن دانس��ت و عنوان کرد: در نهایت مشخص می شود که 
طی چهار سال چه تعداد واحد مسکونی و کجا ساخته شده است.  عضو هیات 
رئیسه اتاق ایران از همراهی مجلس شورای اسلامی برای تحقق این طرح نیز 
یاد کرد و افزود: در همین راستا قانون جهش تولید مسکن در مجلس تصویب 
شد که گفته می شود هر آنچه که برای اجرای این طرح در کشور نیاز است در 
این قانون آمده و اختیارات کامل به دولت داده شده است. کاشفی با انتقاد از 
اینکه متاسفانه در این قانون جایگاه بخش خصوصی دیده نشده، ابراز امیدواری 
کرد، بتوان در قالب آیین نامه های این قانون جایگاه بخش خصوصی را در طرح 
جهش تولید مسکن گنجاند. وی اجرای این طرح را نیازمند مشارکت بخش 
خصوصی دانس��ت و عنوان کرد: جلسات متعددی برای پیگیری این موضوع 
برگزار شده است. رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه با بیان اینکه برای اجرای طرح 
جهش تولید مس��کن یک صندوق پیش بینی شده، افزود: قرار است از منابع 
مختلف اعتباراتی به این صندوق تزریق شود.  وی الزام بانک ها به تخصیص ۲0 
درصد تسهیلات سالیانه آنها برای طرح جهش تولید مسکن که رقمی معادل 
3۶0 هزار میلیارد تومان است را از جمله این موارد دانست و عنوان کرد: ۸0 
هزار میلیارد تومان نیز از منابع دیگر برای اجرای این طرح در نظر گرفته شده 

اس��ت. وی خاطرنشان کرد: اگر چه با این اعتبارات و با در نظر گرفتن هزینه 
تمام شده مورد نیاز ساخت هر متر مربع مسکن، به احتمال زیاد اعتبار در نظر 
گرفته شده کافی نیست، اما قرار است از طریق ظرفیت های دیگر مانند حذف 
هزینه های تغییر کاربری، هزینه شهرداری، هزینه نظام مهندسی و ... هزینه 
های ساخت و ساز به حداقل برسد. رئیس اتاق بازرگانی کرمانشاه با بیان اینکه 
باید در اس��تان کرمانشاه آمادگی لازم برای اجرای این طرح را داشته باشیم، 
خاطرنشان کرد: به نظر می رسد مسکن و شهرسازی در حال تعیین تکلیف 
زمین ها است و به زودی مناقصات برگزار خواهد شد. کاشفی بر لزوم استفاده 
از ظرفیت شرکت های ساختمانی استان کرمانشاه در اجرای طرح جشن تولید 
مسکن تاکید کرد و گفت: نباید اجازه دهیم شرکت های استان های دیگر کار 
را دست بگیرند و اشتغال آن عاید نقاط دیگر شود.  وی معتقد است برای اینکه 
بتوانیم این طرح را به خوبی پیش ببریم لازم است کنسرسیوم ساختمانی در 
کرمانشاه برای تجمیع توان مالی فنی و علمی شرکت های ساختمانی تشکیل 
شود تا بتوانند به پروژه های بزرگ ورود کنند.  کاشفی تأکید کرد: لازم است 
در این هلدینگ شرکت های بزرگ تامین مصالح ساختمانی از جمله سیمان، 

فولاد و ... نیز حضور داشته باشد .
سهم حدود 25 هزار واحدی کرمانشاه از جهش تولید مسکن

در ادامه  منصور طاقه ای رئیس انجمن انبوه س��ازان اس��تان کرمانشاه نیز 
با بیان اینکه کرمانشاه از نظر جمعیت یک چهلم جمعیت ایران را داراست، 
عنوان کرد: بر این اس��اس سهم کرمانشاه از پروژه جهش تولید مسکن باید 
ح��دود ۲5 هزار واحد ش��ود.  وی اضافه کرد: البته باید تعداد متقاضیان نیز 
مدنظر قرار گیرد تا با چالش خانه های بدون متقاضی مواجه نش��ویم.  وی 
ضمن موافقت با تش��کیل کنسرسیوم شرکت های س��اختمانی، از آمادگی 
انجمن انبوه سازان برای ورود به پروژه جهش تولید مسکن خبر داد. طاقه ای 
تاکید کرد: البته باید چالش های س��د راه  ساخت و سازها  از جمله مسائل 

بیمه و مالیات نیز مد نظر قرار گیرد.
تورم در کمین طرح جهش تولید مسکن

در ادامه آرش شادفر رئیس انجمن صنعت ساختمان استان کرمانشاه نیز 
طرح جهش تولید مسکن را طرحی با هدف جبران کسری مسکن افراد فاقد 
خانه یا بدمسکن ها اعلام کرد. وی افزود: اما این طرح با چالش هایی مواجه 
است  که یکی از مهمترین آنها عدم توجه به طرح آمایش سرزمینی است، 
به این  معنا که در هر شهر و استان چه تعداد مسکن و در کجا باید ساخته 
ش��ود. شادفر یکی دیگر از مواردی که باید مد نظر قرار گیرد را نقش بخش 
خصوصی دانس��ت و عنوان کرد: دولت باید صرفا بعد نظارت و تسهیل گری 
داش��ته باشد. وی همچنین درباره پیامدهای تورم احتمالی حاصل از اجرای 
این در کشور هشدار داد. شهریار گراوندی مدیرعامل سیمان سامان کرمانشاه 
هم ضمن استقبال از تشکیل کنسرسیوم ساختمان برای اجرای طرح جهش 
تولید مسکن گفت: البته باید نرخ تورم که ممکن است در زمینه ساخت و ساز 
با آن مواجه شویم مورد توجه قرار گیرد. وی معتقد است، با حذف ارز 4۲00 

تومانی احتمالاً جهت قیمت مصالح ساختمانی قابل توجه باشد. 

جای خالی بخش خصوصی در "جهش تولید مسکن" 
كرمانشاه نیازمند كنسرسیوم شركت های ساختمانی

۷۵ مرکز خدمات غیردولتی کشاورزی در آذربایجان شرقی فعالیت می کند
رئیس سازمان جهاد كشاورزی آذربايجان شرقی خبر داد؛


